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Referat styremøte 13.mars2014 

 

Til stede: Bjørn Mølland , Svein Jåtun, Alf Olav Skeivoll, Jarle Aarhus, Gry K. 
Vatnedalen, Frank Ove Ødegård, Lars Fredrik Gyland og Torgeir Jåtun  

 
Sak 12-14. Referat fra forrige møte. 

Gjennomgang av forrige referat. Er i rute.  
 

Sak 13-14 Status rengjøring hall 
Liste er laget, men få signerer. AOS har prøvd en industristøvsuger og har inntrykk av 
at denne fungerer bedre enn gulvvaskemaskinen. Inntil videre så fortsetter vi som før. 
 

Sak 14-14. Status politiattest for ungdomsarbeidere 
 Ikke alle har levert, det purres opp på de som mangler. 
 

Sak 15-14 Evaluering feltstevne. 
 Tilbakemeldinger fra skytterne er positive. Spørsmål om å oppgi avstand til skiver på 
feltstevnet diskuteres og styret blir enige om at dette i så fall blir en sak på 
ombudsmøtet til høsten. 
   

Sak 16-14. Klubbmesterskap felt, Søgne ønsker å være med. 
Helt ok å ha mesterskap sammen med Søgne Skytterlag. JS tar kontakt med Ingvar 
Aarhus og Tom Nyhaven for felles dugnad vedr skiver og opplegg. 
 

Sak 17-14. Greipstadstevne bane 
FOØ lager dugnadsliste. Stevnet år 30.april og 1.mai. Lagets egne skyttere skyter 
28.april. 
 

Sak 18-14.  Dugnad Stemtjønn 10.april, hva skal gjøres? 
Det er noe som skulle blitt malt i fjor på 300m, som fremdeles står umalt. Dette MÅ 
tas i år. Det må også byttes noen bord i kledning på skytterhuset ved inngangsparti. 
Sjekke med Enok om vi kan låne pumpe og spyle plassen. Ev også få opp bil med 
vann som vi kan pumpe opp i beholder inne på wc-rommet.  TJ fikser utslagsvasken 
på kjøkkenet og wc-rom. Lys i ammobunker. ( SJ sjekker vedr tillatelse, FOØ kan 
utføre ). Dør 300m. Lapping bro. Sandsekker. Mulig ta bort noen trær ved 
skytterhuset.  Sjekke matter på 200m og ev få tak på nye. ( BM og AOS sjekker) 
 

Sak 19-14. Kurs for vedlikehold av banen (vurdere om KME skal bestilles for kurs) 
 Dette er ønskelig, men må utsettes til sesongen er over.  
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Sak 20-14. Medlemskontingent- intern terminliste (endring dato klubbmesterskap bane) 

– utsendelse til medlemmene. 
Medlemskontingent er sendt ut. Klubbmesterskap bane flyttes til 18.mai (senior, 
junior, stang og felthurtig). Liste vedr premier legges ut på nett ev. mail. 
 

Sak 21-14. Eventuelt  
Fått Frifond i fjor, LFG søker også inn i år.  Det kan søkes støtte om skoleskyting, 
skyteskole og samlinger. Det bør sjekkes om cup-skyting også kan føyes til. Mulig 
kjøpe et kort løp til ene Saueren.  
Det skal også settes på et merke på ene Sauerbørsa, merkes med at den er kjøpt med 
støtte fra Agder Energi. Samme merke som ble satt på børsa som ble gitt klubben av 
Erling Øvland.  
Ungdomsgruppa har fått en pengegave på 2000 kr, som skal brukes på noe gøy. 
Skyteinstruktørkurs – mail er sendt ut. LFG sjekker om Kim Vemmelvik eller Harald 
Johan Høyland er interessert. 
Vedr skoleskytingen, så skal ikke disse registreres inn i systemet slik som før. SJ 
sjekker ut hvordan vi skal få dem inn i systemet.  
Vedr regnskapet, så hadde revisor kun et par små kommentarer, og disse er pr tid 
ryddet opp i.  
Sponsorbiten som ble diskutert i fjor, tas opp igjen av LFG, JAA, Ivar Fossdal og 
AOS. De venter på et bilde fra Dagfinn. 
Det purres også på bilder vedr æresmedlemskap. 
Jaktprøvelapper må henges opp i andre bygder. 
Grasrotaandelen, få lagt ut informasjon til våre medlemmer om hvordan man melder 
seg på. 
Elgskyting starter i juni. Mandager og onsdager. I år så prøver i også å få lista inn i 
Kristiansand avis. Mulig få dem opp for en omvisning og få laget et stykke om 
skytinga. 
Norgescup- samla påmelding? Stemning for det i styret. FOØ lager liste. Bindende 
påmelding. 
Oppsatte styremøter endres til tirsdager. Nye datoer blir da:   3.juni – 26.august – 
7.oktober. 
Ammo  - FOØ sjekker med som har bestilt hva som haster og om de ev kan endre 
type. Er lang leveringstid både på kuler og krutt. 
Medaljer til første mai stevnet. Fjoråret var jubileumsår og vi hadde flotte medaljer. 
Fremover går vi for enklere modeller. LFG sjekker med vår leverandør i Mandal om 
de har noe å tilby, GV sjekker hos Lohne hva en rimelig medalje der vil komme på.  

 
Ref Gry K. Vatnedalen 


